
Zápis z výborové schůze konané dne 25.2.2024 v Brně 
Přítomni: Vlasta Bastlová, Eva Nosková, Anežka Hrdličková, Miroslav Horáček, Jan Zárybnický 

1. Žádost o udělení výjimky na krytí feny BA 

Výbor obdržel na začátku roku od Chovatelské rady KBO žádost o udělení výjimky na neplánované 

krytí neuchovněným psem od nečlenky klubu. Výbor se dne 4.1.2024 v e-mailové komunikaci shodl 

této žádosti nevyhovět. Následně předsedkyně podala veškeré informace zastřešující ČMKJ. 

Ke dni konání VS nemá výbor k dispozici rozhodnutí nadřízených orgánů. 

2. Vyřazování starších psů z webové kartotéky 

Hlavní poradkyně chovu navrhla, vzhledem k tomu, že většina majitelů chovných psů nedodržuje 

svou povinnost a nehlásí poradcům chovu úhyn, kastraci nebo jiné zdravotní obtíže znemožňující 

schopnost psa krýt, aby byli z webové kartotéky chovných psů vyřazováni psi starší 11 let. 

Psi, kteří jsou naživu a v dobré zdravotní kondici mohou nadále krýt bez ohledu na věk, tedy i starší 

11 let, ovšem za podmínky, že majitel feny bude předem dohodnutý s majitelem požadovaného psa, 

že pes je schopný krytí. 

Výbor bod schválil 

3. Výběrová soutěž na MS Sv. Huberta 

Športovný klub stavačov SK oslovil výbor KBO se spoluprací na pořádání výběrové soutěže na MS Sv. 

Huberta. Výběrová soutěž se bude konat střídavě jednou na Slovensku a jednou v Česku. Tato soutěž 

by měla sloužit jako měřítko kvality při výběru na reprezentaci na mistrovství světa. 

Kontaktní osobou je Laco Balog. 

4. Výstavní poplatky a startovné 

Výbor se shodl v letošním roce ponechat ceny výstavních poplatků a startovného ve stejné výši jako 

v předešlém roce (viz. propozice jednotlivých akcí). Pokud by poplatky nebyly letos dostačující ve 

srovnání s náklady na danou akci, upravila by se jejich výše až v následujícím roce. 

5. Výše členských příspěvků 

Výbor se jednomyslně shodl na zvýšení členského příspěvku na rok 2025. Členové výboru se 

v poměru 3:2 shodli na výši příspěvku 400 Kč. Stokorunový administrativní poplatek při zápisu 

nového člena zůstane nezměněn. 

6. Nové logo 

Předsedkyně informovala výbor, že by měly být na členské schůzi 23.3.2024 k dispozici návrhy na 

nové logo klubu. 

Zapsala A. Hrdličková 


